
Referat        
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalsskolen d.6.9.2016 kl.18:00 – ca. 21.00 

Møde. NR. 2 – 2016/17 

Dagsorden 
Deltagere:  
Forældre: Lasse, Sune, Britta, Søren, Martin, Kevin, 
Michael, Anette, Lisbeth og Rikke 
Medarbejdere: Helene og Sanne 
Elever: Nikoline 9.a og Samir 9.c 
Ledelse: Natasha, Kristian, Allan og Thomas 
  
Afbud:Kristian, Nikoline og Samir 

Orientering/beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

2. Punkter til dagsorden: 
a) Ansættelse af ny skoleleder – status 
b) Min uddannelse – v/ en af skolens 

superbrugere 
c) Skema og fagfordeling – principper. 
d) Brug af cykelhjelm i skolegården ved brug 

af skateboard og løbehjul – udarbejdelse 
af principper (evt. bilag 3)  

e) Høringssvar vedr. budget 2017 – se bilag 1 
f) Klassedannelsen pr. 5. september 
g) Suppleanternes deltagelse i 

bestyrelsesmøderne – der ønskes en dialog 
omkring problematikken. 

h) Skole-/hjemsamarbejdet – opdatering af 
principperne for forældremøder og skole-
/hjemsamtaler. Se bilag 2  

A) Der er ansat en ny 
skoleleder pr. 1.10.16. 
Denne skoleleder bliver 
indsat og præsenteret for 
personalet onsdag den 
7.9.16. 
 
B) ”Min Uddannelse” er en 
læringsplatform som er i 
gang med at blive 
implementeret i Køge 
Kommune. Fokus i platformen 
er pt. elevplaner og 
årsplaner.Kirstinedalsskolen 
er i fuld gang med at 
implementere dette, men 
benytter dette skoleår som 
et prøveår, og har en 
implementeringsplan for 
dette.  
 
 
 



C) Skemalæggerne fortalte 
om præmisserne for 
skemalægningen, og de 
foreliggende skemaer blev 
fremvist og debatteret. Alle 
aftaler og principper som er 
aftalt i skolebestyrelsen er 
overholdt. Skemaerne blev 
godkendt af 
skolebestyrelsen. 
 
D) Personalet ønsker at der 
udarbejdes et princip for 
brug af cykelhjelm i 
skolegården ved brug af 
skateboard og løbehjul, da 
der har været en del 
børneulykker i disse 
situationer. Der ønskes 
ligeledes et princip for brug 
af cykelhjelm, når eleverne 
skal på cykeludflugt i 
skoletiden.  
Skolebestyrelsen 
debatterede punktet og 
ønsker at få punktet med til 
næste møde. Der ønskes 
input i form af principper 
eller lign. fra andre skoler i 
Køge Kommune. 
 
E) Skolebestyrelserne i Køge 
Kommune har i fællesskab 
udarbejdet et høringssvar 
som er sendt af sted. 
Skolebestyrelsen bakker op 
omkring dette høringssvar og 
ønsker ikke at sende et 
specifikt fra 
Kirstinedalsskolen, hvilket er 
aftalt skolebestyrelserne 
imellem 



F) Der ændres ikke på antal 
klasser, hvorfor 
Kirstinedalsskolen i dette 
skoleår vil bibeholde 29 
klasser. 
 
G) Skolebestyrelsen 
besluttede at suppleanterne 
indtil videre deltager i alle 
skolebestyrelsesmøder. Der 
afventes svar fra 
undervisningsministeriet i 
forhold til lovgivningen 
herom. 
 
H) Det koster mange 
ressourcer, at der i 
indskolingen skal afholdes 2 
skole/hjem samtaler om året 
på klasse. Et forslag fra 
konst. skoleleder Thomas 
Kielgast er, at der i 
indskolingen skæres ned til 
kun en skole/hjem samtale og 
2 forældremøder pr. skoleår. 
Punktet blev debatteret, og 
ønskes taget op på næste 
møde. 
  

3. Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådet var ikke til stede 

4. Nyt fra Skoleleder/øvrige ledere Thomas Kielgast informerede 
om at den sidste periode er 
blevet brugt til at udarbejde 
nye skemaer. Det har været 
en hård og lang process, men 
vi har nu nogle nye gode 
skemalæggere som er klar til 
at lægge skemaerne for 
næste skoleår.  
 
 



Personalet på 
Kirstinedalsskolen deltog med 
25 personer til DHL 
stafetten og havde et godt 
socialt arrangement. 
Der er hos personalet en god 
stemning og de er klar til at 
se frem ad. 
Administrativ leder Natasha 
Rindom informerede om at 
ansættelsesproceduren i 
forhold til at ansætte en ny 
sfo-leder er påbegyndt, og 
at der forventes en ny leder 
ansat pr. 1.11.16. 
Skolebestyrelsesformand 
Lasse Odggard er en del af 
ansættelsesudvalget. 

5. Nyt fra SFO Konst. Sfo-leder Allan 
Dornsøe informerede om 
hverdagen i sfo, som nu er 
ved at falde på plads. 
Åbningstiderne vil er pt som 
følger: Sfo 4-7 kl. 6-8 samt 
kl. 14-17, fredag til 16.30 
Juniorklub mandag til torsdag 
16-18.30 
Ungdomsklub mandag til 
torsdag kl. 18.30-21.30 
Der arbejdes på at der 
opsættes spilleregler for 
ungdomsklubben. 
Salg i ungdomsklubben har 
været oppe at vende og 
ønskes debatteret når en ny 
sfo-leder er ankommet. 

6. Økonomi Natasha Rindom redegjorde 
for økonomien, der forventes 
pga. ydre omstændigheder at 
vi ved årets udgang at skolen 
går i minus med omkring 
500.000-600.000,- 



7. Status over elevtal Der er pt 622 elever, de 
elever der pt er udgået fra 
Kirstinedalsskolen er primært 
pga. den nye idrætsklasse i 
Køge Kommune, udflytning af 
landet samt enkelte til 
privatskoler. Der ønskes en 
yderligere uddybning af 
fraflytningsårsager på 
kommende møder. 

8. Bordet rundt Intet at referere 

9. Evt. 
a) Næste møde er den 5.10 

 

Der blev spurgt ind til om 
Basen bliver benyttet. Sfoen 
benytter den min. en gang 
pr. uge og musikskolen 
benytter sig også af den. 

10. Lukket møde Intet at referere 
 
 


